
  
  

Schrifte l i jke  vragen  
Aan  het  College  van  Gedeputeerde  Staten  

  
Datum:       31  augustus  2017  
Onderwerp:   TUG  rondvluchten  Helihaven  Ypenburg

  
  
Toel ichting  
Provinciale  Staten  hebben  in  2015  besloten  op  Helihaven  Ypenburg  slechts  onder  strikte  voorwaarden  
helikoptervluchten  toe  te  staan  (niet  te  vaak,  niet  te  laat,  geen  recreatieve  rondvluchten).  Het  blijkt  dat  er  nu  
vluchten  uit  zijn  gevoerd  die  niet  aan  deze  randvoorwaarden  voldoen.  Op  Omroep  West  geeft  de  exploitant  aan  
dat  dat  mag,  omdat  de  vergunning  nog  niet  geldt  en  de  helihaven  gebruik  maakt  van  TUG  ontheffingen  waar  die  
randvoorwaarden  niet  voor  gelden  (https://www.omroepwest.nl/nieuws/3510853/Einde-‐aan-‐decadente-‐
helikoptervluchten-‐vanaf-‐Ypenburg).      
  

1. Is  het  College  met  GroenLinks  eens  dat  het  niet  de  bedoeling  is  dat  randvoorwaarden  uit  vergunningen  
worden  omzeild  met  ontheffingen  voor  tijdelijk  en  uitzonderlijk  gebruik  (TUG)?    

2. In  hoeverre  vielen  de  uitgevoerde  vluchten  binnen  de  randvoorwaarden  van  de  vastgestelde  
luchthavenregeling?    

3. Wat  is  het  beleid  van  het  College  ten  aanzien  van  TUG’s?    
4. Gaat  het  College  dit  beleid  aanscherpen  naar  aanleiding  van  dit  voorval?  Zo  niet,  waarom  niet?  

  
  
Hoogachtend,  
  
  
Berend  Potjer  
Statenlid  GroenLinks  


